



Technician position available

A part-time (50-75%) technician is sought for molecular biological and transgenic mouse work in the lab of *Roland Foisner* at the Max F. Perutz Laboratories (Medical University of Vienna). Work includes breeding and maintaining transgenic mouse strains, PCR-based mouse genotyping, and cell biological and biochemical assays.

Candidates should have a laboratory training (TF, CTA, MTA, or equivalent), good command of the English language, communication and social skills for effective teamwork, and interest in learning new techniques. Salary is according to Austrian Science Research Fund (FWF) standards.

The position is available from February 2015

Please send your application and CV to biochemie-med@univie.ac.at

Further information about the lab and MFPL can be found at <http://www.mfpl.ac.at/>

Labortechniker/in Stelle verfügbar

In den Max F. Perutz Laboratories, der Medizinischen Universität Wien ist im Labor von Prof. Roland Foisner eine Teilzeitstelle (50-75%) einer Labortechnikerin / eines Labortechnikers für Arbeiten mit transgenen Mäusen in molekularbiologischer Grundlagenforschung zu besetzen. Die Aufgaben umfassen die Züchtung von transgenen Mauslinien, PCR-basierte Genotypisierung, und zellbiologische und biochemische Analysen.

Anstellungsvoraussetzungen sind eine molekularbiologische Laborausbildung (TF, CTA, MTA, oder äquivalente Ausbildung), gute Kenntnisse der englischen Sprache, Teamfähigkeit und Bereitschaft neue Techniken zu erlernen. Die Bezahlung erfolgt nach dem Schema des Österreichischen Wissenschaftsfonds (FWF).

Die Stelle ist ab Februar 2015 verfügbar.

Bitte schicken Sie Ihre Bewerbung samt Lebenslauf an biochemie-med@univie.ac.at

Weitere Informationen zu MFPL finden Sie unter <http://www.mfpl.ac.at/>

MFPL is a joint venture of

